
PR Commissie
 
Het beleid van de PR commissie is de afgelopen 6 jaar duidelijk en helder geweest. Het 
PR beleidsplan is te vinden op de website www.mhc-vianen.nl. Er is nog geen opvolger 
gevonden om mijn functie als PR commissaris binnen het bestuur over te nemen. Indien 
er gegadigden zijn verwijs ik deze naar het bestuur. Door middel van een e mail te sturen 
naar bestuur@mhc-vianen.nl is er meer informatie te verkrijgen over deze functie.

Sponsorcommissie
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De sponsorcommissie heeft zich het afgelopen seizoen beziggehouden met het vinden 
van nieuwe sponsors. Maar meer ook het behoud van bestaande sponsors en helaas 
ook het verliezen van een aantal ervan. Het sponsorbeleidsplan is een helder beleid 
maar kan na 6 jaar onder een vergrootglas worden gelegd voor verbeterpunten en/of 
aanpassingen. Na 6 jaar deze commissie te hebben bemand, heb ik een juiste opvolger 
gevonden om de sponsorcommissie van vers bloed te voorzien. Kees Swildens heeft 
zich aangeboden om dit te doen. Hij is te bereiken per e mail sponsoring@mhc-
vianen.nl. De zoektocht naar een nieuwe sponsor voor Dames 1 is tot op heden op niets 
uitgelopen. Gelukkig hebben we SummitSport bereid gevonden om de shirts te 
sponsoren. Het probleem om nieuwe sponsors te vinden zit hoofdzakelijk in de financiële 
crisis waarin wij verkeren. Veel sponsors stoppen de samenwerking en nieuwe sponsors 
zijn moeilijk te vinden. Wij danken iedere sponsor voor hun bijdrage in welke vorm dan 
ook. Het wordt een leuke uitdaging voor Kees Swildens om voor volgend seizoen nieuwe 
sponsors aan te trekken. 

Feestcommissie 

De feestcommissie heeft aan het begin van het seizoen het startweekend georganiseerd. 
Het was leuke happening, waarbij jong, oud, hockeyer en niet-hockeyer zich kon laten 
gelden op het veld. Aansluitend werden de kampioentjes gehuldigd en was er een BBQ 
waar ongeveer 115 leden en niet-leden aan deel namen.
De vrijwilligers zijn dit keer niet bedankt middels een buffet, maar kregen rond 
Sinterklaas een banketletter aangeboden. Deze geste werd heel positief opgevat. 
Aan het begin van het seizoen werd er ook een nieuwe feestcommissie opgericht. 4 
heren van Heren 2, Torben Kastelein, Bram Koenraadt, Daan de Blok en Jurriaan 
Burgers willen deze taak op zich nemen.

Redactiecommissie/communicatie 

De communicatie binnen de vereniging is goed middels de website www.mhc-vianen.nl. 
De website wordt druk bezocht en er komt met regelmaat nieuws van de leden naar de 
reactie. De redactie ziet toch graag meer nieuws van de leden, zodat de website ook 
voor meerdere leden een interessant medium is om naar toe te surfen. Inmiddels heeft 
afgelopen seizoen LISA, een nieuw administratieprogramma, zijn intrede binnen MHC 
Vianen gedaan. De mogelijkheden van LISA lijken oneindig en men kan via zijn of haar 
inlog veel zaken betreffende het team vinden. De website is nieuw van opzet en meer 
overzichtelijker geworden. Suggesties, kritieken en ideeën zijn van harte welkom om de 
communicatie te perfectioneren. In de zoektocht om een nieuwe webmaster te vinden 
heb ik Mathijs Crum gevonden om de redactionele stukken op de website te plaatsen. 
Indien je een foto, verslag en/of een mededeling hebt, stuur deze dan naar 
webmaster@mhc-vianen.nl. Het contact met de plaatselijke pers is wederom verbeterd. 
MHC Vianen komt steeds vaker met (positieve) redactionele stukken in de kranten. Dit 
valt of staat met het aanleveren van redactionele stukken. Dit geldt overigens ook voor 
het gebruik van LISA. Hoe meer men informatie in het systeem zet, hoe interessanter de 
website wordt. 

Toernooicommissie 



De toernooicommissie heeft tijdens het startweekend een geslaagd PaasMaas toernooi 
georganiseerd, ondanks wederom minder soepel verlopende aanmeldingen. Vele 
aanmeldingen kwamen namelijk pas op het laatste moment binnen. Het was een gezellig 
familie/vrienden gebeuren voor jong en oud, waarbij meedoen belangrijker was dan 
winnen. De commissie gaat het toernooi jaarlijks tijdens het startweekend organiseren. 



Het MRT was wederom een fantastisch succes. Met een spectaculaire opening door Fit 
Vianen ging het toernooi van start. Het dankt het succes aan een geweldig team die zorg 
draagt dat een kleine 300 kinderen 2 dagen de tijd van hun leven hebben. Het toernooi 
geniet landelijke bekendheid en behoeft weinig promotie om succesvol te zijn. 

Promotie 

Het promoten van MHC Vianen gebeurt hoofdzakelijk door mond op mond reclame en 
resulteert in een grote aanwas van jeugdleden. Ook dit seizoen is wel gebleken dat het 
behouden van seniorleden een moeilijke opgave was. Het is voor MHC Vianen van 
belang om meer seniorleden te werven en het bestuur gaat zich buigen over dit feit. De 
vereniging valt of staat bij leden die een vrijwillige bijdrage willen leveren. Iedere 
commissie heeft vrijwilligers nodig en het bestuur nodigt u graag uit om de betrokkenheid 
binnen MHC Vianen te vergroten. Namens de PR commissie wil ik alle vrijwilligers 
hartelijk danken voor hun steun en betrokkenheid in het afgelopen jaar. 

Na een periode van 6 jaar ga ik afscheid nemen van de functie als PR commissie en 
treed ik af als bestuurslid. Helaas is er tot op heden nog geen opvolger gevonden, maar 
heb ik aan de commissies zo goed als mogelijk invulling gegeven. Ik heb de functie met 
alle plezier uitgevoerd en hopelijk gezorgd voor een goede basis voor in de toekomst. Ik 
zal de club niet verlaten en mij nog op diverse gebieden inzetten.

Michiel Janssen 
PR commissaris 
PR@MHC-Vianen.nl 


